
22.10.2018 

Referat af bestyrelsesmøde i ejerforeningen Duevej 42-62 og Mariendalsvej 65-67: 

Tilstede: Anne, Mathilde, Mary-Ann, Lars, Susanne G 

Afbud: Susanne S., Mads 

Informationer:  

Nabogrunden: Den færdige farve er nu pudset op på muren. 

Lys i cykelskur: Bestyrelsen vil arbejde på at der kommer bevægelsescensor på lyset når arbejdet er 

tilendebragt i begyndelsen af det nye år. 

Pudsreparationer: Bestyrelsen har forsøgt at indhente tilbud på fugereparation i kældergang samt 

pudsreparation på trappeopgangsfelter, men grundet travlhed i byggebranchen er det trukket ud. Vi 

afventer pt to tilbud. 

Isolering kælder/stue: På baggrund af den rapport konsulenten har udarbejdet, er bestyrelsen i gang med 

at afdække hvilke tiltag der giver størst værdi for ejendommen. Det gælder evt. udskiftning af døre i 

kælder. 

Oprydning af cykler og Barnevogne: Der er nu samlet barnevogne og cykler hvor manilamærker ikke er 

fjernet. Det hele er samlet og placeret overfor det gamle cykelskur og køres væk i ugen efter 1 november. 

Legeplads: På bestyrelsesmødet i november bliver der fremlagt to tilbud på renovering af legeplads. 

Kælderrum: Bestyrelsen efterlyser hvem der anvender kælderrum nr. 37 og 97. Såfremt ingen giver sig til 

kende bliver rummene ryddet 03.12.2018. Det er fortsat muligt at leje ekstra kælderrum ved at kontakte 

Mary-Ann: mary-ann@duevej.dk 

 

Næste bestyrelsesmøde 26.11.2018 
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